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Z A P I S N I K 

 
 
 

8. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, ki je bila v četrtek, 20. 9. 2007 ob 18.00 uri v sejni sobi 
Oddelka za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Cesta dveh cesarjev 32. 
 
Na začetku seje je predsedujoča ugotovila, da je bilo od 15 članov sveta na seji navzočih 11 članov, kar 
je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Aleš Brinar,  Dušan Hvala,  Branka Lovrečič, Janez Marolt, Nada  
                                               Mihelčič, Dušan Milič, Milan Ovnič, Roman Rems, Sonja Andreja 

Seršen, , Metka Šemrov-Nikolič in Igor Založnik. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Jasna Knapič Ukmar in Marija Ana Šalehar Stupica 
ODSOTNI ČLANI SVETA: Bruno Šneberger in Petra Jereb.  
 
OSTALI NAVZOČI: Franc Možina , Oddelek za gospodarske javne službe in promet, Mestne občine  
                                   Ljubljana, Miran Gajšek in Sintija Hafner, Oddelek za urbanizem, Mestne občine  
                                   Ljubljana, Janez Žnidaršič, P.U.Z , Anto Bagarič, koordinator četrtne skupnosti   
                                   in Jana Zore koordinatorka IV.  
 
Lista podpisov prisotnih je sestavni del in priloga tega zapisnika.  
 
Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Branka Lovrečič je pozdravila prisotne in predlagala 
razširitev dnevnega reda s  točko »Stanje priprave in projektov na zaščiti pred poplavami na južnem 
delu Ljubljane«. Ker  drugih predlogov za razširitev dnevnega reda ni bilo, je predsednica sveta dala na 
glasovanje naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA štev: 1/8: 
 
Predlog dnevnega reda za 8. sejo Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se 
razširi s točko: »Stanje priprave in projektov na zaščiti pred poplavami na južnem delu 
Ljubljane«. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
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Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje naslednji  
 
 

DNEVNI RED: 
 
1. Nasprotja med predlogom območja Krajinskega parka Ljubljansko barje in predlogom podaljška 

Barjanske ceste preko južne obvozne ceste. 
2. Stanje priprave, pridobivanje zemljišč in nadaljnje nameravane akcije za komunalno urejanje 

območja Rakove jelše in Sibirije ter območja ob Cesti dveh cesarjev.  
3. Reševanje mirujočega prometa v območju Trnovega. 
4. Problematika zaščitenega območja Krakovo. 
5. Posledice istočasne izgradnje šentviškega predora in Barjanske ceste. 
6. Stanje priprave in projektov na zaščiti pred poplavami na južnem delu Ljubljane 
7. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana.  
8. Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 1. 
 

NASPROTJA MED PREDLOGOM OBMOČJA KRAJINSKEGA PARKA LJUBLJANSKO 
BARJE IN PREDLOGOM PODALJŠKA BARJANSKE CESTE PREKO JUŽNE OBVOZNE 

CESTE. 
 

Podpredsednik sveta Roman Rems je predstavil analizo dosedanjega dela sveta četrtne skupnosti na 
tem področju in opozoril, da je potrebno izredno občutljivo severno mejo Krajinskega parka 
Ljubljanski barje uskladiti z veljavnim urbanističnim planom Ljubljane in usklajevati z novim 
Strateškim prostorskim načrtom Mestne občine Ljubljana, ki je v pripravi. Dodatne intervencije glede 
Krajinskega parka Ljubljanski barje je podal načelnik Oddelka za urbanizem Mestne občine Ljubljana 
Miran Gajšek. Predlog Krajinskega parka Ljubljanski barje je usklajen s prostorskimi akti, divja 
odlagališča in vrtički bodo sanirani. 
 

 
AD 2. 

 
STANJE PRIPRAVE, PRIDOBIVANJE ZEMLJIŠČ IN NADALJNJE NAMERAVANE 

AKCIJE ZA KOMUNALNO UREJANJE OBMOČJA RAKOVE JELŠE IN SIBIRIJE TER 
OBMOČJA OB CESTI DVEH CESARJEV 

 
Predsednica sveta Branka Lovrečič je zaprosila Janeza Žnidaršiča iz P.U.Z. d.o.o. za poročilo o 
trenutnem stanju komunalnega urejanja območja Rakove jelše. 
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Janez Žnidaršič je povedal, da so kljub zadregam nadaljevali s pridobivanjem zemljišč za izgradnjo 
čistilne naprave in glavnega voda kanalizacije po poti na Rakovo jelšo. Trenutno se projekt nahaja v 
fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja. Vakuumski sistem je spremenjen iz dva v tri colski sistem. 
Vakuumska postaja bo zgrajena ob čistilni napravi, ki bo imela kapaciteto za 8.000 enot na katero bodo 
priključena naselja Rakova jelša, Sibirija, Črna vas in novogradnja. V letu 2007 se bodo izvedla 
predobremenilna dela na cesti. Vsi objekti, ki se hočejo priključiti na kanalizacijo morajo imeti 
gradbeno dovoljenje. Predlagal je, da se za vsako ulico imenuje gradbeni odbor, ki bo stanovalcem 
pomagal pri legalizaciji objektov. 
Sintija Hafner iz Oddelka za urbanizem  Mestne občine Ljubljana je opozorila na probleme s katerimi 
se srečujejo občani pri legalizaciji objektov. Kot glavni problem je izpostavila pomanjkanje 
urbanističnega akta in tako imenovani »Jazbinškov črnograditeljski zakon«. 
 
Po razpravi je predsednica sveta  dala na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 2/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se je seznanil s stanjem komunalnega 
urejanja Rakove jelše in podprl predlog o formiranju-imenovanju uličnih gradbenih odborov. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 3. 
 

REŠEVANJE MIRUJOČEGA PROMETA V OBMOČJU TRNOVEGA 
 

Podpredsednik sveta Roman Rems je izpostavil problematiko mirujočega prometa v Trnovem in 
predlagal, da se podpre izgradnja približno 200 parkirnih mest v predelu Športnega društva Trnovo in 
konča razmejitev med zasebnimi in javnimi površinami(»grajeno javno dobro«). V nadaljevanju je bila 
izražena zahteva po postavitvi hitrostnih ovir na Cesti v Mestni log, med Osnovno šolo Kolezija in 
cesto Pod lipami, ureditvi prehoda za pešce na Opekarski cesti in prometnih posledicah skoraj istočasne 
izgradnje Šentviškega predora in Barjanske ceste z mestom.  
Odgovarjala sta Franc Možina, vodja službe za promet Oddelka za gospodarske javne službe in promet 
in Sintija Hafner, predstavnica Oddelka za urbanizem Mestne občine Ljubljana. 
 
Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 3/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je ugotovil, da Oddelek za gospodarske 
javne službe in promet glede na izpostavljeno problematiko premalo sodeluje in upošteva rešitve 
Oddelka za urbanizem Mestne občine Ljubljana, zato predlaga županu Mestne občine Ljubljana 
združitev obeh oddelkov. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 4. 
 

PROBLEMATIKA ZAŠČITENEGA OBMOČJA KRAKOVO 
 

Prisotni so razpravljali o preprečitvi propadanja zavarovane naravne in kulturne dediščine Krakova, saj 
se večine dozidav in novogradenj divje in nekontrolirano pojavlja v tem območju. Ugotovili so, da je 
problem sistemske narave. V razpravi so sodelovali Branka Lovrečič, Dušan Milič, Dušan Hvala, 
Roman Rems in Sintija Hafner. 

 
 

Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 4/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je ugotovil, da je stanje v zaščitenem 
območju Krakova posledica slabih sistemskih in organizacijskih rešitev na področju varovanja 
narave in kulturne dediščine, zato predlaga županstvu Mestne občine Ljubljana, da na te 
razmere opozori Ministrstvo za okolje in prostor Republike Slovenije in terja primernejše 
sistemske rešitve. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 5. 
 

STANJE PRIPRAVE IN PROJEKTOV NA ZAŠČITI PRED POPLAVAMI NA JUŽNEM 
DELU LJUBLJANE 

 
 

Član sveta Dušan Hvala je opozoril na nevarnost poplavljenosti jugozahodnega dela Ljubljane. Sintija 
Hafner je prisotne seznanila s sodelovanjem Mestne občine Ljubljana in Ministrstva za okolje in 
prostor Republike Slovenije pri izdelavi Državnega lokacijskega načrta za zagotavljanje poplavne 
varnosti jugozahodnega dela Ljubljane, ki vsebuje izgradnjo zadrževalnikov na Dobrovi, poglobitve in 
razširitve Malega Grabna in izvedbo razbremenilnikov na Ljubljanskem barju. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 5/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana prosi Oddelek za urbanizem Mestne 
občine Ljubljana za pospešitev zagotavljanja poplavne varnosti jugozahodnega dela Ljubljane 
pri Ministrstvu za okolje in prostor  Republike Slovenije, ki vodi postopek priprave Državnega 
lokacijskega načrta in jih hkrati prosi, da opozori župana na nevarnost poplav in na pospešitev 
priprave in izvedbe protipoplavnih ukrepov.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 6. 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO 
MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 
Predsednica je dala zapisnik 7. seje v razpravo. Ker je ni bilo je dala na glasovanje PREDLOG 
SKLEPA ŠTEV. 6/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 7. seje Sveta Četrtne 
skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana z dne 13. 9. 2007. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

AD 7. 
 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE 
OBČINE LJUBLJANA 

 
Podpredsednik sveta Roman Rems je predlagal sklic Komisij za vpis lastnine v zemljiško knjigo za 
Murgle in za Trnovo. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 7/8: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel predlog o sklicu sej Komisij za 
vpis lastnine v zemljiško knjigo za Murgle in za Trnovo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Dnevni red 8. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 
predsednica je zaključila sejo ob  21.00 uri. 
 
 
Zapisal: 
 
Anto BAGARIČ 
 
                  Predsednica Sveta 
                                                                                                    Četrtne skupnosti Trnovo 
                                                                                                    Mestne občine Ljubljana: 
 
                                                                                                       Branka LOVREČIČ  


